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1. Mötets öppnande. Ragnar hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 
 
2. Godkännande av dagordning.     Dagordningen genomgicks och godkändes.
  
3. Föregående mötesprotokoll.   Föregående mötesprotokoll godkändes och 
justerades. Ett par ord hade ramlat bort från föregående protokoll vilket justerades. 
 
 4. Rapporter 
- Ekonomi.   Läget är fortfarande gott och under kontroll. 
- Sektorer. Tävlingssektorn inkommit med skriftlig rapport som lades till handlingarna. 
(Se separat skrivelse) 
-Klubbar. SO-Su arrangerat DM i Agility 
-Hemsidan. Gunilla redovisade statistik angående besökfrekvens på nya hemsidan. 
Besöksfrekvensen har fördubblats den senaste månaden. Gunilla eftersökte mer 
tävligsresultat och information från klubbarna för utläggning. 
 
5. Inkommande och utgående handlingar 
Inkommande papper angående den förändrade grundstadgan genomgicks. Ragge 
meddelade att kallelse var utskickad till klubbarna för vår konferens 
  
Höstmöte och Framtidskonferens.  Upplägg och fördelning av arbetsuppgifter inför 
den stundande konferensen diskuterades. Allt är under kontroll. 
 
7. Övriga frågor.  Inga övriga frågor fanns. 
 
8. Nästa möte. Styrelsen träffas klockan 15.00 för ett kortare styrelsemöte innan 
höstmötet  den 14 november. 
  
9.Mötets avslutande. Ragge avslutade och tackade för närvaron. 
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